Standskizze - Stand drawing - Croquis avec repéres BUSINESS

Artikel Nr. - Article No. : 110108020

2 in 1 Adventskalender - Classic reinpapier® / Wand-/Tisch-Adventskalender (Querformat)
2 in 1 Advent Calendar - Paper Inlay Classic / Wall or table Advent calendar (horizontal format)

Calendrier de I'avent 2 in 1 format Classic — version écologique / Calendrier mural ou de table (format horizontal)
ca. / approx. / env. 348 x 248 x 20 mm

Teil 1: Jahreskalender - Part 1: Annual Calendar Teil 2: Adventskalender - Part 2: Advent Calendar
Partie 1: Calendrier annuel Partie 2 : Calendrier de |I'avent
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Teil / Part / Partie 1

Perforation —>»

Druckbild mit 3 mm Beschnitt rundum (352 x 611 mm) . Druckbild (Gestaltungsformat) fur Vorderseite mit Uberlappung in Seitenrand + Beschnitt 350 x 252 mm

. Print layout with 3 mm trim (352 x 611 mm) ! Print layout (design format) for front side with overlap at side edge + trim 350 x 252 mm

Image d‘impression avec rognures (352 x 611 mm) Image d‘impression (format de conception) pour le recto avec chevauchement dans la bordure + rognures 350 x 252 mm
Aufgeklebter Jahreskalender Druckbild (Gestaltungsformat) fir Vorderseite mit Seitenrand und Uberlappung in Seitenlaschen und Riickseite + Beschnitt 371 x 262 mm, 4. Seitenrand (Streifen) 371 x 14,5 mm

Glued-on annual calendar Print layout (design format) for front side with side edge and overlap in side flaps and reverse side + trim 371 x 262 mm, 4th side edge (strip) 371 x 14,5 mm

L1 Calendrier annuel collé L1 Image d'impression (format de conception) pour le recto avec bordure et chevauchement dans les languettes de c6té et le verso + rognures 371 x 262 mm, 4ieme bordure (bande) 371 x 14,5 mm

Klebeflache (nicht bedruckbar) [ ] Druckbild (Gestaltungsformat) fir Rundum-Druck
Adhesive surfaces (cannot be printed) Print layout (design format) for all-around print
L1 Surfaces de collage (non imprimable) L Image d'impression (format de conception) pour impression sur tout le pourtour
Flache wird durch den aufgeklebten und abtrennbaren Adventskalender verdeckt ] Klebeflache (nicht bedruckbar) [ [ L ] ] l%k L ]
Surface is covered by the glued-on and detachable advent calendar Adhesive surfaces (cannot be printed) R o ——
Surface cachée par le calendrier de I'avent collé et détachable | Surfaces de collage (non imprimable) Teil / Part / Partie 2
Pflichttexte Flache wird durch den aufgeklebten und abtrennbaren Jahreskalender verdeckt ] ] [ ] [ [ L% [
mandatory text Surface is covered by the glued-on and detachable annual calendar B ) ’
textes obligatoires Surface cachée par le calendrier annuel collé et détachable
Pflichttexte ] [ L% ] [ [ l%% Tk
mandatory text R : : i S
textes obligatoires

Bitte Informationsblatt zur Erstellung Ihrer Druckdaten beachten.
Please take note of the information sheet for the creation of your printing data.

Merci de tenir compte de la fiche d’'information pour établir vos données d'impression.
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